
 

 

Referat bestyrelsesmøde 
Onsdag d. 23.02.2022, kl. 17.00 -19.00  
 
Tilstede: Kim, Mette, Lotte, Mie + Mette (lærerrep.), Casper, Helle (ledelse, ref.) 
Afbud: Lise (sygeorlov); Christian (medarbrep.) 
 
 
Referatet fra 24.11.2021 betragtes som godkendt (referat udsendes fremover til skriftlig 
godkendelse) 
 
1. Punkter til orientering:  

▪ Nyt fra formanden 
▪ Nyt fra ledelsen 
▪ Arbejdsgrupper – orientering siden sidst 

o Trafik- og Skolegård-følgegruppe (Mette og Jan):  
- Der er skabt et fornyet konstruktivt samarbejde med teknik og miljø. Der er 

igangsat fysisk indretning med hegn, plinter, plantekasser. Der er etableret 
ensretning.  

- Ang. Trafikforhold iværksættes en trafiksikkerhedsundersøgelse omkring alle 
skoler på Frederiksberg. Undersøgelsen kan blive en løftestang for at få 
etableret sikrere trafikforhold på Grundtvigsvej.  

o Trviselsgruppe (Mie, Lise). Møde for trivslesforældre blev aflyst/udskudt pga. corona. 
Det afsøges om mødet skal lægges i april og maj.  

 
2. Hvordan skal SpG arbejde med Børneløfterne – drøftelse med elevrådet. Punktet udskydes til 

næste møde d.17.03.  
3. Skolens økonomi: Fremlæggelse af regnskab for 2021 & budget 2022 v. Line, adm. Leder 

Vedr. regnskab for 2021: 
o Lønmidler: et vist mindreforbrug pga. lavere lønninger, større refusion og vacancer 
o Ejendom, vedligehold og drift: midler til ombygning af hoppeloppen, etablering af 

lokale til holdundervisning i Sirius mm.  
o I øvrigt har vi prioriteret indkøb af undervisningsmaterialer og etablering af PLC.  
Bemærkning til regnskabet for 2021. 

- Bestyrelsen bemærker, at det er principielt forkert at et mindreforbrug på 
lønmidler skal bruges til fysisk indretning af skolen for at have tilstrækkelige 
undervisningslokaler. Bestyrelsen anerkender dog ledelsens prioriteringer 
ifht. at skabe de nødvendige fysiske rammer for undervisningen.  

Regnskab 2021 og Budget 2022 er godkendt.  
 



 

 

4. Mellemformer: Dialogmøde om omstillingsprojekt v. Kim – drøftelse (se bilag) 
Kim orienterer om dialogmøde. Pt. er der ikke fysisk kapacitet til at etablere et mellemformstilbud 
på SpG. Bestyrelsen understøtter derfor ledelsens indstilling til, at vi pt. ikke byder ind på 
etablering af et mellemformstilbud på SpG. 
 
5. Mulighed for at blive profilskole – drøftelse (se bilag) 
Bestyrelsen bakker op om muligheden for at blive profilskole. Dette vil give mulighed for at 
beskrive og profilere skolens pædagogiske grundlag ifht. kommende og nuværende forældre og 
børn. VI afventer nærmere udmelding fra forvaltningen om rammerne for en profilskole.  
 
6. Skolebestyrelsesvalg – orientering om proces og drøftelse af, hvordan vi kan begynde at skabe 

opmærksomhed og få interesserede kandidater. Fordeling 
 

- 24.02. Udsendelse af info om orienteringsmøde + opfordring til opstilling v. Linda (Kirstine 
og Mie laver tekst) 

- 01.03. 8.30 – 9.00.  Afholdelse af kort orienteringsmøde om opstille til skolebestyrelsen v. 
Mette og Lotte. 

- 07.03. Valgbestyrelsen v. Kim, Jan og Casper skaber overblik over indkomne ønsker til 
optagelse på valglister.  

 
 
 
HUSK at indkalde suppleant i god tid hvis du er forhindret… 
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